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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 19 juni.

Jaarlijks eetfestijn op 25 oktober met Koen Daniëls (p.3)Het Zwevegemse meerjarenplan doorgelicht (p. 2) 

Beste inwoner

Het normale leven herneemt  
zich stilaan. Na maanden nood-
gedwongen rond de kerktoren 
vertoeven, beseffen we nu pas 
hoe mooi onze gemeente is en 
hoe waardevol onze lokale  
handelaars en verenigingen zijn. 
We moeten ervoor zorgen dat zij 
deze crisis te boven komen en 
opnieuw floreren.

Daarom werken we met N-VA  
Zwevegem vanuit de oppositie 
actief mee aan het  
coronaherstelplan. Iedere  
Zwevegemnaar is nodig om zo 
snel mogelijk uit dit dal te komen. 

Deze waarheid dringt echter niet 
door bij het gemeentebestuur. 
Inspraak is er nauwelijks en de 
communicatie loopt mank. De 
aanpak, of liever het gebrek 
daaraan, van de werken in het 
centrum van Heestert is  
symptomatisch. De Zwevegem-
naar verdient beter, veel beter. 

Suggesties hoe het beter kan? 
Contacteer ons dan via  
zwevegem@n-va.be of via  
sociale media.

Ik wens jullie allemaal een prettig 
zomerverlof toe. Hou het gezond!

Isabelle Corbet 
Voorzitter N-VA Zwevegem

Nieuw stukje openbaar groen? 
N-VA Zwevegem wil het braakliggend terrein tussen de Otegemstraat 
en de Kanaalweg als openbaar groen laten inrichten. 

De grond is momenteel nog deels 
eigendom van het Agentschap 
Wegen en Verkeer, en dus van 
de Vlaamse overheid. “Op het 
recente infomoment over de 
opwaardering van het Kanaal 
Bossuit-Kortrijk, bleek dat  
er plannen zijn om hier een  
voetgangers- en fietsersbrug 
te realiseren. Waarom geen 
combinatie met een nieuw stukje 
openbaar groen waar de Zweve-
gemnaars van kunnen genieten? 
Kijk maar naar Kortrijk”, vertelt 
Filip Dhont. “Daar werd de  
Collegebrug ook naadloos  
geïntegreerd in Buda Beach.” Filip Dhont, 

bestuurslid

Johan Rollez,  
gemeenteraadslid

Sint-Pietersbrugje in 
oude glorie hersteld 
Eind mei werd het Sint-Pietersbrugje, vlakbij 
het kanaal Bossuit-Kortrijk in Moen, opnieuw 
opengesteld.

Het brugje dateert uit de negentiende eeuw  
en werd grondig gerestaureerd door De Vlaamse 
Waterweg. Fietsers en wandelaars kunnen voort-
aan terug genieten van het brugje, dat haar  
historische groene kleur terug kreeg. De  
restauratie kwam er mede op  
initiatief van voormalig  
schepen Johan Rollez.



zwevegem@n-va.be

Op de gemeenteraad van eind vorig jaar werd het meerjarenplan 2020-2025 voorgelegd. Een dikke bundel met 
12 beleidsdoelstellingen, 34 actieplannen en 106 acties die het beleid van de meerderheid voor de komende zes 
jaar vastlegt. Ook de oppositie mocht enkele acties en doelstellingen formuleren, wat we met plezier deden.

Het Zwevegemse meerjarenplan doorgelicht

Wat we bekritiseren en missen

Wat we goed vinden

    Alle initiatieven ten 
voordele van de fietsers 
en voetgangers

      Het promoten van de 
korte keten

    Een hondenlosloopweide

    Het kerkenbeleidsplan

    Het gemeentelijk  
beleidsplan ruimte

    Een actieplan tegen 
drugs-, alcohol- en 
tabaksmisbruik

    Het rustbankenplan

    Het vergroenen van  
het wagenpark

  Meer mobiele 
camera’s  
inzetten om 
overlast te 
bestrijden 

  Wie neemt die  
investeringen 
voor zijn  
rekening?

  Deelgemeenten 
in de kou

  Invoeren  
van een ‘open-
ruimtefonds’

  Duidelijke en 
herkenbare  
fietsenstallingen

  Stijging van  
de gemeente-
schulden

€

€

€

Wim Monteyne, 
fractieleider
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www.n-va.be/zwevegem

Weetjes 

Hang de Vlaamse Leeuw uit op 11 juli!
Op 11 juli vieren we onze Vlaamse feestdag. We willen de 
straten kleuren met de fiere Vlaamse Leeuw. Wij hangen 
onze vlag alvast buiten, jij toch ook? 

Heb je de Vlaamse vlag uitgehangen? Dan krijg je alvast 
een klein cadeautje. Bovendien maak je kans op een  
heerlijk ontbijtpakket.

 Weet jij meer over deze plaats? Deel het met ons via  
zwevegem@n-va.be en maak kans op Zwevegemse Bonz!

 Ook een Valentijnschocolaatje 
gekregen van onze bestuursleden?

 Ook onze jongeren hielden een druk bezocht 
Jong N-VA-café in Funkafee.

 Zwevegemnaar Frédéric Hénonin werd 
verkozen tot regiocoördinator van Jong 
N-VA voor Midden- en Zuid-West- 
Vlaanderen. Hij zal de komende jaren de 
Jong N-VA-afdelingen in onze regio mee 
begeleiden. Proficiat, Frédéric! 

 Op 1 maart vond de bijzonder geslaagde editie van ons jaarlijks 
ontbijt plaats, met als gastspreeksters Kamerlid Yngvild Ingels en 
Vlaams Parlementslid Maaike De Vreese.

Jaarlijks eetfestijn  
op 25 oktober met  
Koen Daniëls
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De N-VA nam het voortouw met 
een oproep om duurzaam en 
verantwoord aan de slag te 

gaan, om bedrijven en winkels 
maximaal te heropenen. We 

bieden ook perspectief om tijd 
door te brengen met vrienden of 
een familie-uitstap te doen. Om 

weer op café of restaurant te 
gaan. Altijd met respect voor de 
hygiëne- en veiligheidsregels.”

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

De Vlaamse Regering heeft geen 
volmachten nodig om een robuust 
beleid te voeren. Denk maar aan de 
economische steunmaatregelen 
zoals de hinderpremie. Tegelijkertijd 
werkte minister van Onderwijs Ben 
Weyts een akkoord uit met het 
onderwijsveld. In tegenstelling tot 
Franstalig België laat Vlaanderen 
geen half schooljaar verloren gaan.”

Jan Jambon
Minister-president

1,5m

Het coronavirus heeft op een brutale wijze de Vlaamse 
maatschappij tot stilstand gebracht. Na de lockdown is het 

tijd voor een veilige en duurzame heropstart. 
Zowel economisch als sociaal.

De ontwikkeling van een vaccin, digitale oplossingen, 
de veilige heropstart van winkels, bedrijven, ons sociaal 
leven, het onderwijs. Ieder die een steentje bijdraagt, 

staat symbool voor de Vlaamse veerkracht die 
we vandaag nodig hebben. Het is die veerkracht die

 we verder moeten stimuleren.

Vlaamse veerkracht

014229


